
A G E N D A 

Algemeen Tijdsindicatie
1. Opening en mededelingen 19:30 uur
2. Melding van insprekers bij agendapunten en vaststelling agenda
3. Verslag gecombineerde commissievergadering Ruimte en Samenleving van 

9 maart 2020
4. Lijst met aandachtspunten, toezeggingenlijst, bestuursagenda en 

motieoverzicht
5. Spreekrecht publieke tribune over punten die niet op de agenda staan 

Hamerstukken (=rechtstreeks doorgeleiden naar de raad als A-onderwerp)
6. Ontheffing vereiste ingezetenschap wethouders
7. Verordening raads- en commissieleden
8. Verordening werkgeverscommissie en aanwijsbesluit griffier
9. Aanwijzing Raadsrapporteurs

Raadsvoorstellen Samenleving 
10. Gemeentegarantie vv WZC

1. Is er een overzicht van de lopende gemeentegaranties aan andere 
sportclubs en/of andere organisaties in de gemeente?
2. Schept dit geen precedent voor andere sportverenigingen?
3. Wat is het risico kan de gemeente hiermee lopen?
4. Hoe lang is de looptijd van deze garantie? Blijft de garantie op het gestelde 
bedrag of loopt deze trapsgewijs af met de aflossing?

Antwoord: 
1. Gemzen 2007 25 jaar/Horsthoekruiters 2007 20 

jaar/schaapskooiruiters 2014 of 2015 en Skeelerclub 2005 20 jaar. Zie 
ook aanvulling hieronder.

2. Geen precedent. Zie onder 1. Treasurystatuut wordt toegepast en biedt 
deze mogelijkheid aan voor de verenigingen. Een vereniging kan pas 
een lening krijgen bij een bank als er echt een gemeentegarantie 
onderligt.

3. Risico: dat vereniging niet aan de betalingsverplichtingen kan voldoen. 
Dan wordt de gemeente aangesproken op bedrag dat nog resteert. Dus 
als vereniging failliet gaat. Vandaar dat er altijd een financiële toetsing 
plaatsvindt door zowel stichting waarborgfonds (die mede garant 
staat) en onze afdeling financien.

4. Lening loopt 30 jaar. Bedrag van de aflossing wordt in mindering 
gebracht op de hoogte van de garantstelling ieder jaar.

 Aanvulling: We hebben overzicht bijgevoegd mbt nog uitstaande geldleningen 
(bijlage).

19.45 uur

11. Aanvullend budget renovatie raadhuis 20.05 uur 



In het raadsvoorstel aanvullend budget renovatie raadhuis lopen wij tegen 
een aantal zaken aan en hebben hier ook vragen over voor de wethouder.

1. Door de coronacrisis zijn we noodgedwongen anders gaan werken, waarbij 
plaatsgebonden werken niet meer altijd van toepassing is. Dit is een 
werkwijze waar we toch veel van kunnen leren, want is het nodig om iedereen 
elke dag naar het werk te laten gaan. We kunnen best een dag (of meerdere 
dagen) in de week thuis gaan werken.
Deze verandering kan invloed hebben op diverse zaken: door een vaste 
thuiswerkdag (bijvoorbeeld per afdeling geregeld) is er meer ruimte aan de 
Eperweg, deze ruimte kan dan benut worden door de medewerkers en college 
die nu werkzaam zijn in het raadshuis. Dit vergt natuurlijk een goede 
afstemming, maar doordat we nu ook op afstand werken is de stap om dit te 
realiseren natuurlijk niet zo groot.
Een ander bijkomend voordeel hiervan is een milieu aspect, thuiswerkdag is 
geen reisdag woon-werk verkeer.
En zeker ook een belangrijk voordeel is dat de extra kosten die gemaakt 
moeten worden voor een externe locatie nu niet gemaakt worden.

Graag zien wij als CDA dat dit nader onderzocht wordt en dat er goede 
argumenten komen bij eventuele afwijzing.

2. Aanvullend op bovenstaande zijn wij naar mening dat de ambtelijke 
organisatie zeker in staat is om thuis te werken, immers tijdens de brand een 
aantal jaren geleden hebben ze dit ook aangetoond.

3. Wij schrikken van de bedragen, wij zijn uiteraard blij met de toegezegde 
subsidie, maar als daar een groot gedeelte al weer wordt uitgegeven aan 
zaken waar je ‘niets’ voor terugkrijgt in de toekomst (denk hierbij aan 
verhuiskosten van € 70.500, maar zeker ook voor de opslag) vinden wij dit 
zeer spijtig. Zaken zoals audiovisuele apparatuur en asbest verwijdering is 
voor ons geen issue, maar zoals boven genoemd de externe huisvesting daar 
hebben wij meer moeite mee, zeker in deze onzekere tijd

4. Huren wij in de Heerd een permanente plek gedurende de hele verbouwing 
of wordt dit per vergadering gehuurd? Waarom kunnen wij dan ook niet als 
raad gebruik maken van de digitale vergader mogelijkheden, mocht dit de 
komende weken succesvol worden doorlopen.

In afwachting van jullie reactie

Antwoord: 
1.  De CDA-fractie haalt de huidige corona-crisis aan waardoor wij gedwongen 
worden thuis te werken. En welke mogelijkheden dit heeft op de benodigde 
tijdelijke huisvesting. 
Ook voor het college is deze situatie aanleiding geweest kritisch te kijken 
naar alternatieven voor de tijdelijke huisvesting en dat tijdelijke huisvesting 
pas nodig is zodra de corona-crisis voorbij is.  Ons uitgangspunt is om zoveel 
mogelijk gebruik te maken van bestaande gemeentelijke accommodaties. 
Daarom is eerst gekeken naar het gemeentekantoor Eperweg, maar dit biedt 
geen soulaas (zie onderstaand). Daarna is de gemeentewerf nadrukkelijk in 
beeld gekomen. De daar aanwezige ruimten zijn evenwel te gering om alle 
functies uit het raadhuis te kunnen huisvesten. Om die reden stellen wij voor 



om aanvullend ruimten in de gebouw Zwolseweg 80D te huren. Nogmaals: 
deze huur is pas aan de orde zodra de corona-crisis voorbij is. 

2.  Het CDA doet de suggestie om de huidige gebruikers van het raadhuis 
(college, bestuurssecretariaat, griffie e.d) tijdelijk in te passen in het 
gemeentekantoor Eperweg. Daarbij doet de fractie een appel op de 
mogelijkheid van thuiswerken, waardoor ruimte in het gemeentekantoor kan 
worden vrijgespeeld.
Ook het college heeft deze mogelijkheid nadrukkelijk onderzocht. Echter, wij 
hebben moeten vaststellen dat die ruimte er feitelijk niet is. Het 
gemeentekantoor kent 80 werkplekken, die dagelijks worden gebruikt door 
ca. 150 medewerkers. Deze verhouding geeft aan dat de druk op voldoende 
werkplekken nu al groot is. Alleen met veelvuldig thuiswerken en spreiding 
over de werkweek lukt dit. Sinds een aantal jaren werkt elke medewerker 
gemiddeld 1 a 2 dagen per week thuis (in de praktijk is dit meer, omdat bijv. 
medewerkers buitendienst niet thuis werken). Volgens de mobiliteitsscan van 
de Cleantech Regio bespaart dit ons jaarlijks 70 ton CO2 (daling 25%). 
Ondanks dit thuiswerken is de druk op werkplekken dusdanig groot, dat 
ambtelijk juist onderzocht wordt om enkele werkplekken extra in te passen. 
Deze situatie brengt met zich mee dat het absoluut niet verantwoord is om de 
ca 12 fulltime werkplekken voor gebruikers raadhuis (met 4 extra 
overlegruimten voor bestuurders) in het gemeentekantoor onder te brengen; 
zelfs niet voor een tijdelijke periode. 

3. De keus om voor raads- en commissievergaderingen tijdens de renovatie 
uit te wijken naar De Heerd is op uitdrukkelijke wens vanuit het 
fractievoorzittersoverleg. De daarmee gemoeide kosten zijn gebaseerd op het 
geraamde aantal raads- en commissievergaderingen tijdens de 
renovatieperiode.

12. Huishoudelijke ondersteuning gemeente Heerde 2021

De raad besluit om:
1.Huishoudelijke ondersteuning voor 2021 te organiseren via een algemene 
voorziening schoon en leefbaar huis via cao VVT (scenario 1).
2.De dekking voor de extra kosten voor huishoudelijke ondersteuning in 2020 
en 2021 te bekostigen vanuit de algemene reserves.
De geschatte kostentoename van € 600.000,00 voor 2020 te verwerken in de 
voorjaarsnota 2020.De geschatte kostentoename van € 800.000,00 voor het 
jaar 2021 te verwerken in de perspectiefnota.

Het CDA kiest voor (een tijdelijke oplossing)
scenario 1: het continueren van de huidige voorziening AVSLH via cao VVT. 

Onze keuze is onder voorbehoud, gezien de vragen en opmerkingen die wij 
als fractie hebben.
Het gaat hierbij om de dure ongewijzigde variant. Om hiervoor nu te kiezen 
heeft wat ons betreft te maken met de Corona crisis waar wij nu in zitten. Het 
is nu niet de tijd om dergelijke belangrijke besluiten te nemen , ook gezien de 
financiële consequenties.

Daarnaast is er nog geen Themaraad gehouden/ gepland , zoals toegezegd, 
inzake dit onderwerp. Daardoor ontbreekt het de fractie van het CDA aan 

20.35 uur



informatie om tot een goede besluitvorming te komen.
Vraag is dus , of en wanneer er een themaraad omtrent dit onderwerp op de 
planning staat.

Antwoord: 
Er stond een informatieavond gepland rondom dit onderwerp, echter deze kon 
vanwege de coronacrisis geen doorgang vinden.

Deze vraag heeft betrekking op de financiële consequenties dit raadsbesluit 
heeft, voor nu en op de lange termijn. Hierover zouden wij als fractie graag 
uitvoerig met u in gesprek gaan. Gezien de crisis is de vraag van de fractie of 
wij deze kostentoename op dit moment nog kunnen dragen?

Antwoord: 
Bestuurlijke vraag die door de wethouder financiën beantwoord moet 
worden:……..

Voorstel vanuit de fractie van het CDA:
Raadsvoorstel aanhouden voor een bepaalde termijn. De fractie van het CDA 
stelt voor om na de crisis het raadsvoorstel opnieuw te agenderen na de 
tevens voorgestelde themaraad bijeenkomst.

Antwoord: 
Het huidige contract voor de algemene voorziening schoon en leefbaar huis 
loopt af en kan niet meer verlengd worden (aanbestedingsregelgeving). Dat 
betekent dat er een nieuwe aanbesteding moet worden ingezet. Om een 
aanbesteding in deze omvang in te zetten en tijdig te kunnen afronden moet 
er in uiterlijk mei 2020 gestart worden. Dat is de reden waarom dit 
raadsvoorstel niet aangehouden kan worden.

Slot Samenleving en Ruimte
13. Rondvraag Samenleving en Ruimte

Gezien de gevaarlijke situatie aan de Eperweg bij de afslag naar de MC 
Donalds afhaal en het verschrikkelijke ongelijk van afgelopen weekend, stelt 
het CDA voor, deze afslag vanaf de Eperweg af te sluiten en het 
bestemmingsverkeer voor de afhaal MC Donalds te geleiden over het 
kruispunt bij het Transferium. 
Dit is naar ons inziens ook  toekomstproof , gezien de toename van de 
verkeersbewegingen op deze weg met de mogelijke komst van een hotel, het 
ingebruikname van een nieuw foodketen in de Keet , de plannen rondom 
Lagemaat en de uitrit van de ambulance.
Graag horen wij van het college hoe zij daar tegenaan kijken?

Antwoord:

Dit deel van de Eperweg ter hoogte van de afslag van MC Donalds en de Keet 
is een provinciale weg. Als gemeente kunnen wij niet zonder overleg met of 

21.05 uur 



toestemming van de provincie hier een afslag afsluiten en het verkeer 
omleiden. De provincie en de gemeente erkennen al jaren dat dit een 
gevaarlijke uitrit is. In overleg met MC Donalds en de Keet is er na jaren van 
discussie afgelopen jaar een nieuwe in- en uitrit gemaakt die aansluit op de 
rotonde van het transferium ‘De Horsthoek’. MC Donalds heeft een 
verbouwing gehad en de routing op het terrein aangepast. Ook is inmiddels 
opdracht gegeven om de (ANWB) bewegwijzering aan te passen, zodat het 
verkeer via de VRI richting op de Eperweg naar MC Donalds wordt gestuurd. 
Zodra deze is aangepast kunnen de bestaande verwijsborden naar MC Donald 
via de inrit van De Keet worden verwijderd.
Door de vertraging van het laatste deel van de reconstructie Eperweg, als 
gevolg van de PAS is niet in week 10 gestart met het verleggen van de kabels 
en leidingen, maar wordt dit week 37. Daarna zal de reconstructie van het 
laatste deel worden uitgevoerd. Het kruispunt met de Zwarteweg en de inrit 
naar MC Donalds en De Keet zal dan fysiek worden aangepast. 
 

14. Sluiting 21.15 uur


